
ПРОТОКОЛ 

Засідання Координаційної ради місцевого економічного розвитку 

Слобожанської селищної територіальної громади 

 

12.02.2019 року          № 5 

 

Присутні: 

КОНДРАТЮК В.В.                        – фізична особа-підприємець; 

ВУСИК С.М. – заступник селищного голови з питань діяльності 

виконавчих органів селищної ради; 

КОРІННА Є.Я.                               – староста с. Степове; 

РИБАЛКО М.П.  - депутат селищної ради; 

БРОВКО І.В.                                    – голова ФГ «Обрій»; 

ЧУМАСОВА М.М.                  -  бухгалтер-експерт по оподаткуванню ПП «Інфо-комф»; 

ЛЮБАШЕВСЬКА Л.І. - бухгалтер КЗ «Дошкільний навчальний заклад (ясла-

садок) комбінованого типу  №2 «Берізка» Слобожанської 

селищної ради»; 

МИКИТЬОН Л.О. - начальник відділу з питань економічного розвитку та      

інвестицій виконавчого комітету селищної ради; 

САКУН С.В. - начальник відділу земельних відносин виконкому 

селищної ради; 

ПІДОДВІРНИЙ Т.І. - начальник відділу з питань праці виконавчого комітету 

селищної ради; 

МЕЛЬНИК Ю.М.  - головний спеціаліст відділу з питань економічного 

розвитку та інвестицій виконавчого комітету селищної 

ради; 

ЄРМАК А.Є. - голова ГО «У єднанні сила» 

КОНОНОВА Т.О.  - депутат селищної ради, голова постійної комісії з питань 

планування, фінансів, бюджету та соціально-економічного 

розвитку; 

Відсутні: 

СМОЛЬНЮК Г.М. - директор ПСП «Деметра»; 

ШЕРСТЮК І.О.                     - головний спеціаліст юридичного відділу виконавчого 

комітету селищної ради 

ЖОРНЯК Т.В. - начальник відділу інформаційної діяльності та 

комунікацій з громадськістю виконкому селищної ради; 

Запрошені: 

КОЛОМІЙЦЕВ О.С.                        – фізична особа-підприємець; 



 

Порядок денний: 

1. Про створення ринку сільськогосподарської продукції в смт Слобожанське за 

адресою: вул. Теплична, 28 (колишня територія ТЦ «Rainford»). 

2. Щодо виконання заходів підготовчого етапу результатів виконання початкового 

етапу Плану дій проекту «Створення оптово-роздрібного ринку сільськогосподарської 

продукції в селі Степове». 

3. Щодо виконання заходів передпроектного етапу Плану дій проекту «Створення 

Агенції місцевого розвитку Слобожанської селищної територіальної громади». 

4. Обговорення проекту ГО «Багаті Українці. Слобожанське» щодо створення 

інтерактивного таксі «Тук-Тук». 

5. Обговорення проекту щодо створення галузі автоматів розливу води, 

запропонованого ФОП Коломійцев Олександр. 

6. Про внесення змін до розпорядження селищного голови від 04.04.2018 № 94-р «Про 

створення Координаційної ради місцевого економічного розвитку Слобожанської селищної 

територіальної громади» в частині змін до складу Координаційної ради МЕР. 

7. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 Вусик С.М., яка запропонувала для обговорення проекту створення ринку 

сільськогосподарської продукції в смт Слобожанське за адресою: вул. Теплична, 28 (колишня 

територія ТЦ «Rainford») зауважив що запропонована громадою територія є приватною 

власністю. 

 Мельник Ю.М., який презентував проект створення ринку сільськогосподарської 

продукції в смт Слобожанське за адресою: вул. Теплична, 28 (колишня територія ТЦ 

«Rainford») 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Кондратюк В.В., який зауважив що одним з принципом децентралізації є «влада для 

громади» а не «громада для влади», тому даний проект буде цікавим для мешканців, але 

запропонована мешканцями території потребує значних інвестицій. 

Бровко І.В., який зауважив що з території громади щоденно зранку виїжджають 

близько 12 тис людей і приїжджають вечором тому створювати ринок не є економічно 

привабливо. Наявність бізнес-плану який повинен включати вартість оренди землі, утримання 

ринку, суму за місце торгівлі та можливих збитків є складовою необхідністю при розгляді 

питання по створенню ринку. 

 Сакун С.В., яка запропонувала розглянути іншу земельну ділянку а саме колишню 

ділянку магазину «Велико пузо» 

 Чумасова М.М., яка підтримала думку що для створення ринку потрібно розробити 

бізнес план та зрозуміти чи буде проект створення ринку самоокупним, чи потрібно 

створювати для обслуговування ринку комунальне підприємство. 

Рибалко М.П., яка зауважила що створивши ринок ми привчимо людям європейським 

цінностям, привчимо людей купувати сертифіковані товари які пройшли перевірку 

лабораторією та зможемо вирішити проблема з антисанітарію на стихійних ринках.  

Кононова Т.О., яка запитала чи територія запропонована громадою має освітлення, 

водопостачання та водовідведення для належних умов функціонування ринку 

 

ВИРІШИЛИ: 



 

 Розробити бізнес-план по створенню ринку на території запропонованої громадою 

території, відкласти прийняття рішення про доцільність створення ринку до отримання бізнес 

плану. 

  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно (13 осіб); 

«проти» - 0 осіб; 

«утримались» - 0 осіб. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 1. Вусик С.М., яка запропонувала для обговорення заходи підготовчого етапу 

результатів виконання початкового етапу Плану дій проекту «Створення оптово-роздрібного 

ринку сільськогосподарської продукції в селі Степове». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Сакун С.В., яка ознайомила присутніх що територія яка запропонована для створення 

ринку в с.Степове знаходиться за межами громади. Наразі виготовляється генеральний план 

с.Степове, після розробки генерального плану потрібно повернутися до обговорення 

подальших дій. 

  

ВИРІШИЛИ: 

 Підтримати запропоновану пропозицію та відкласти прийняття рішення по створенню 

на невизначений термін. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно (13 осіб); 

«проти» - 0 осіб; 

«утримались» - 0 осіб. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Вусик С.М., яка повідомила що від програми ДОБРЕ було отримано повідомлення про 

можливість проведення стаді туру для нашої громади по вивченню досвіду діяльності агенцій 

місцевого економічного розвитку та запропонувала всім бажаючим стати учасниками стаді-

туру.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Делегувати право учасника стаді-туру Сакун С.В, Кондратюк В.В. та повідомити про це 

співробітників програми ДОБРЕ.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно (13 осіб); 

«проти» - 0 осіб; 



«утримались» - 0 осіб. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 1. Вусик С.М., яка запропонувала для обговорення проект ГО «Багаті Українці. 

Слобожанське» щодо створення інтерактивного таксі «Тук-Тук». 

ВИСТУПИЛИ: 

 Мельник Ю.М., який презентував проект ГО «Багаті Україні. Слобожанське» та 

зауважив що у мешканців ж/р Молодіжний є проблема з транспортним сполученням у вечірній 

час.  

Вусик С.М., яка повідомила що у комунальних закладів які підпорядковані громадою 

в наявності є транспортні засоби (шкільні автобуси), тому для вирішення проблеми з 

транспортним сполученням мешканців ж/р Молодіжний можливо залучити вже наявний 

транспорт громади. Проект який запропонований ГО «Багаті Україні. Слобожанське»  є бізнес 

проектом, тому громада не може підтримувати приватні бізнес проекти.  

Кононова Т.О., яка зауважила що для створення так названого соціального автобусу 

потрібні створювати АТП та персонал для обслуговування маршрутів. 

Микитьон Л.О., яка зауважила що створення соціального автобусу є потенційно 

збитковим для громади, та також невідомо яку популярність буде мати маршрут, чи доцільно 

створювати маршрут. 

ВИРІШИЛИ: 

 Відхилити проект ГО Багаті Українці. Слобожанське з визначенням що цей проект є 

бізнес проектом, як альтернативу проблемі яка виникає у мешканців ж/р Молодіжний у 

вечірній час створити проект соціального автобусу із сполучення смт Слобожанське – ж/р 

Молодіжний – с.Степове. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно (13 осіб); 

«проти» - 0 осіб; 

«утримались» - 0 осіб. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

 1. Коломійцев О.С., який презентував проект створення галузі автоматів розливу води 

на території смт Слобожанське. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Мельник Ю.М., який зауважив що даний проект відноситься до категорії бізнес 

проектів і невідомо як реалізація цього проекту вплине на життя громади. 

ВИРІШИЛИ: 

 Відхилити проект ФОП Коломійцев О.С. щодо створення галузі автоматів розливу води 

на території смт Слобожанське з визначенням що цей проект є бізнес проектом, та 

рекомендувати автору проекту звернутися з пропозицією до комунальних підприємств 

Слобожанської селищної ради щодо можливої участі у створенні проекти на прибуткових 

засадах.  



 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно (13 осіб); 

«проти» - 0 осіб; 

«утримались» - 0 осіб. 

 

 

 

Голова          Г.М. Смольнюк

  

 

 

Секретар          Л.І. Любашевська 
 

 


